
 

 
 

 

 

Dagsorden og referat til fællesbestyrelsesmøde 
 
Dato: Onsdag 19.02 2025 
 
Tidspunkt: kl. 17.00. – 19.30 
 
Forplejning: skolen 
 
 
Mødeformand og ordstyrer: MTH 
 
Dagsorden: Helle og Kasper 
 
Ref: MN 

Nordlyset:  
Helle Mørk Blaabjerg (HMB), Tina Hedevang Christensen 
(THC), Torben Erik Hemann (TEH), Karin Skyldal Søren-
sen (KS)*, Kirsten Tokeskov Magnowski (KT) 
 
Skole:  
Kasper Jensen (KJ), Mai-Britt Tinning Hegelund (MTH), 
Oddny Maria Oddsdottir (OM), Tanja Hedevang (TH), Jør-
gen Silberbauer (JS), Arzu Cilek (AC), Emil Adler Lei (EL), 
Marlene Thybo Geertsen (MTG), Mathilde Nørmølle (MN) 
 
 
Suppleant: Helle Kathrine Pind Rasmussen (HR), Ulla 
Østergaard (UØ) 
 
* Vikar for Katrine, der er på barsel. 
 
Fraværende: Jørgen Silberbauer (JS), Mai-Britt Tinning 
Hegelund (MTH) 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvar-
lige, gæster og er det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienterin-
gen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. an-
svarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af hvem 
og hvordan? 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 5 min  Alle 

3. Referatet fra sidst 
 

5 min Er godkendt Alle 

4. Nyt fra elevråd (O) 5 min Der er intet nyt Elevrådet 

5. Nyt fra skole og børnehus 10 min Skole 
Ansættelsessamtaler til ma-
tematiklærer mandag d. 24/2 
kl. 14.45 – 16.45. 
 
Jakob, ny pædagog starter 
pr. 1/3 i indskoling og SFO. 
 
Sabina er ansat af barselsvi-
kar for Theis. 
 
Skolen vil gerne deltage i 
Herskind sommerfest over 
middag. Evt. på trailstien, 
men det planlægges nær-
mere.  
 
Børnehus: 
Anna går på barsel og Lene 
er der i hendes fravær.  

Ledelsen 

6.  Godkendelse af budget og investe-
ringsplan 

20 min Se bilag 
 
Kasper præsenterer budget-
tet 
 

Ledelsen 



 

 
 

 

Overordnet er budgettet vo-
res bedste bud på hvordan 
virkeligheden kommer til at 
se ud. Der er meget revision 
på budgettet. 
Der laves månedelige bud-
getopfølgninger hvorfor bud-
gettet også rettet til løbende. 
 
Overskuddet i budgettet er 
akumuleret over en årrække 
og er ikke et overskud som 
kommer hvert år. 
 
Bestyrelsen har godkendt 
budgettet for 2025 
 
 
 
 

7.  Tilsyn af princip for elevernes udbytte 
af undersvisningen mm. 

10 min Se bilag 
Der er snak om at meddel-
sesbogen kan spille en aktiv 
rolle i forbindelse med 
skole/hjem samtaler, så den 
efter samtalen er ajourført 
med mål fremadrettet. Dette 
tilføjes i princippet  
 
Princippet opdateres og tilsy-
net godkendes.  
 
 

Ledelsen 

8. Tilsyn af princip for elevens udvikling i 
skolens sociale og faglige fællesskaber 

10 min Se bilag 
 
Tilsynet godkendes 

Ledelsen 

9. Udarbejdelse og udsendelse af foræl-
dretilfredshedsundersøgelse i Børne-
huset. Arbejdsgruppe nedsættes. 

10 min Der nedsættes en arbejds-
gruppe som udarbejder un-
dersøgelsen og sender den 
ud. 
 
Der er et kommunalt system 
som kan bruges til at lave 
forældretilfredshedsundersø-
gelsen 
 
Arbejdsgruppen udarbejder 
spørgsmål. 
 
Det er vigtigt at overveje 
hvornår undersøgelsen skal 
gennemføres. 
 
Arbejdsgruppenbestår af: 
Helle, Helle, Tine og Torben. 

Alle 

10. Planlægning af årsmøde i Fællesbe-
styrelsen. 

10 min Der nedsættes en arbejds-
gruppe til planlægning af års-
møde. 
  

Alle 



 

 
 

 

Udvalget består af 
Tina (THC), Kirsten (KT) og 
Malene 

11. Juniormesterlære, valgfag og ændrin-
ger i timefordelingsplanen, som følge af 
kvalitetsprogram for folkeskolen. 

10 min Bilag om juniormesterlærer 
ligger som bilag til dagsorden 
 
Juniormester er et af de 33 
initiativer på folkeskoleområ-
det som skal indfases lø-
bende inden 2028. 
Juniormester igangsættes i 
skoleåret 2025/2026 som et 
tilbud for elever på 8. og 9. 
årgang.  
 
Juniormesterlærer bliver i 
Skanderborg kommune en 
dag om ugen. I skoleåret 
2025/2026 om onsdagen.  
 
Vi indkalder 7. og 8. klasses 
forældre til et fyraftensmøde i 
foråret. 
 
Eksempler på andre ændrin-
ger med de 33 initiativer. Der 
kommer en del ændringer i 
timefordelingsplanen bl.a. 
med indførsel af et ekstra 
valgfag i udskolingen.  
 
Der skal gøres en indsats for 
de 10% svageste elever i 
dansk og matematik.  

Ledelsen 

12. Ønskebrønden fra skolefesten 5 min  Sidste gang kom der gode 
ideer: 
 
Ideen omkring en skolebod 
er undersøgt og det er på nu-
værende tidspunkt ikke reali-
stisk. 
 
Ønske om at komme på flere 
ture er blevet hørt og der er 
afsat ekstra midler til busser. 
 
Bestyrelsen laver en synlig 
opfølgning på sidste års øn-
skebrønden. til skolefesten. 
Derudover laves der muligvis 
en anden lille ”underhold-
ningsaktivitet” fra bestyrel-
sen.  

Alle 

13.  Opdatering på fondssøgning 5 min Der er svært at komme vi-
dere med etabliringen af en 
støtteforening som kan lave 
fondssøgninger.  
 

THC og AC 



 

 
 

 

Der skal være yderligere 
drøftelser om hvordan der 
evt. kan lade sig gøre. 
 
Muligheden for en kulturdag 
undersøges fortsat og det 
undersøges hvad der er mu-
ligt. 
Den overordnede ide lige nu 
er at der skal være forskel-
lige boder, mad, musiske ind-
slag osv. og at overskudet 
skal gå til støtteforeningen.  
 
”10 til forskel”. Pernille har la-
vet en video med nogen ele-
ver som kan ligges op på 
Spar Nords hjemmeside hvor 
de kan vinde 10.000 kr.  
 
 

14. Opfølgning på forsvundet tøj 5 min Det er gang i løsninger med 
fx nye glemmelkasser.  

Ledelsen 

15. Opfølgning på hjemmesiden 10 min Hjemmesiden er ved at blive-
strømlinet. Det ser rigtig godt 
ud. 
 
Arbejdet forsætter  

EL og HR 

16. Evt. 5 min Opfølgning på kulturskole og 
ungdomsskole: 
Kasper kommer med en ori-
entering når han har haft 
kontrakteringsmøde med Ju-
lie. 
 
Der skal følges op på kalen-
deren i Aula 
 
 

Alle 

  


